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پارلمان شهری نمرۀقبولی به پارلمان شهری نمرۀقبولی به 
»احمدی نژاد« داد»احمدی نژاد« داد

ءء

ءء

روایت  آقای شهردار  از سد معبر، ساخت وساز غیرمجاز و بودجۀ روایت  آقای شهردار  از سد معبر، ساخت وساز غیرمجاز و بودجۀ ۱۴۰۲۱۴۰۲؛؛

»دنیایهوادار«گزارشمیدهد؛»دنیایهوادار«گزارشمیدهد؛

 شخم زار آسفالت در کرج! شخم زار آسفالت در کرج!

باد گرامی  )ص(   رسول الله  محمد  باد   گرامی  )ص(   رسول الله  محمد    ۲۷۲۷ لشکر  فرمانده  همت«  »ابراهیم  بویژه  ء  شهدا خاطره  و  لشکر یاد  فرمانده  همت«  »ابراهیم  بویژه  ء  شهدا خاطره  و  یاد 

»دنیایهوادار«ازحضوروزیربهداشتدراستانالبرزگزارشمیدهد؛»دنیایهوادار«ازحضوروزیربهداشتدراستانالبرزگزارشمیدهد؛

بیمارستان فردیس عید فطر افتتاح می شودبیمارستان فردیس عید فطر افتتاح می شود
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نقل قول

خبر

 
»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

 شخم زار آسفالت در کرج!

آسفالت اغلب معابر حتی در مناطق برخوردار از امکانات 
و  جهانشهر  همچون  کرج  شهرستان  در  بالا  شهری 
گوهردشت از وضعیت اسفباری برخوردار است که هنگام 
رانندگی در آن خیابان ها حسی شبیه به رانندگی با تراکتور 
در شخمزارها به انسان دست می دهد. ناتوانی و بی تفاوتی 
شهرداری به آسفالت معابر و عدم اجرای مناسب آن موجب 

خسارت های متعددی بر اموال شهروندان می شود.

به گزارش »دنیای هوادار«؛ شرم آورتر اینکه عدم نظارت 
صحیح از سوی شهرداری به پیمانکاران در هنگام عملیات 
اجرایی آسفالت در اغلب معابر شهر به گونه ای که حتی 
بلافاصله بعد از اتمام عملیات در معابر مهمی همچون 
بزرگ،  بلندی های  پستی  با  گوهردشت  اصلی  خیابان 
فرورفتگی در محل حفاریهای قبلی یا شن ریزه شدن 
آسفالت بدلیل کیفیت نامناسب آن روبرو می شویم که 
غالبا ً نیاز به بازسازی در یک ماهه اول را دارد. سازمان 
عمران شهرداری با مالکیت و مدیریت ناکارآمد کارخانه 
کیفیت  بر  دلیلی  ارائه  و  پاسخگویی  قصد  آسفالت 
نامناسب آسفالت ندارد که چرا استانداردهای لازم در تهیه 
مواد اولیه مخلوط آسفالت باکیفیت یا شرایط مناسب در 
پخت و انتقال مخلوط آسفالت را رعایت نمیکند و اساساً 
اینکه چرا کارخانه اکثراً تعطیل است!؟ شهردار نیز احساس 
مسئولیتی در قبال عدم نظارت درست به زیرسازی و 
اجرای صحیح و اصولی آسفالت توسط پیمانکاران ندارد. 
آسفالت اکثر معابر شهر با پستی بلندی های شخم گونه، 
چاله های ریز و درشت، ترکیدگی و فرورفتگی، شن شدگی 
و فرسودگی بیشتر از هر موضوع دیگر بیانگر بی کفایتی 
شهردار و شورای شهر کرج است در حالیکه در اغلب 
کلانشهرهای کشور و حتی شهرهایی با درآمد پایین تر 
آسفالت معابر به گونه ای است که علاوه بر کیفیت، دوام، 
پایداری و مقاومت بالا، باعث رضایت شهروندان نیز است. 
اما آنچه در کرج شاهد هستیم سکوت از روی ناچاری 
شهروندان درخصوص کیفیت بسیار نامناسب آسفالت 
است که باعث تخریب خودروهای آن ها و وسایل حمل 
و نقل عمومی می شود، موضوعی که گویا قرار نیست با 
پیگیری نمایندگان مردم در شورای شهر و نظارت نهادهای 

ناظر اقدامات مناسبی صورت گیرد.

و همچنان قول ایجاد 1 میلیون فرصت شغلی؛

 وعده »رئیسی« این بار از 
زبان آقای وزیر!

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: اولویت اول 
ما ایجاد اشتغال است. اولویت بعدی اصلاح ساختار 
صندوق های بازنشستگی و اولویت سوم افزایش بهره 
وری تا نهایتا خروجی آن توسعه معیشت مردم باشد. 
رفع فقر یکی از اولویت های دولت و نظام است و ما در 
وزارت کار این اولویت را حتما دنبال می کنیم. ایجاد ۱ 
میلیون فرصت شغلی در سال ۱۴۰۲وعده رئیس جمهور 
است و ما باید تلاش کنیم که نرخ بیکاری را کاهش 
دهیم. حتما در سال آینده بیش از یک میلیون فرصت 

شغلی ایجاد می کنیم.

معاون اجتماعی موسسه کادراس معتقد است که 
عزت نفس پایین مستقیماً روی ارتباط نوجوان یا 
همسالان مصرف کننده مواد تاثیر می گذارد که این 
موضوع به طور غیرمستقیم، مصرف تفننی مواد را 

تسهیل می کند.

بیان  با  »ایسنا«  با  گفت وگو  در  سهرابی«  »فرزانه 
علل  شناخت  برای  زیادی  نظریات  امروزه  اینکه 
اعتیاد افراد مختلف مورد توجه دانشمندان علوم 
گوناگون قرار دارد، اظهار کرد: یکی از این نظریات 
مطرح در حوزه روانشناسی حالات عاطفی آزاردهنده 
و تنش های هیجانی است که کشش فرد به سوی 
اعتیاد را برجسته می کند. به اعتقاد این دسته از 
نظریه پردازان افرادی که به لحاظ هیجانی باهوش 
درک  را  همسالان  و  همتایان  فشارهای  هستند، 
نیز  خود  هیجان های  کنترل  عهده  از  و  می کنند 
بر می آیند و به دنبال آن نیز در برابر مصرف مواد 

مقاومت بیشتری نشان می دهند.
هوش  از  که  افرادی  مقابل،  در  شد:  یادآور  وی 
با  مقابله  برای  برخوردارند،  پایینی  هیجانی 
هیجان های منفی به مصرف مواد روی می آورند. 
هوش هیجانی مهارت هایی مانند توانایی ارزیابی 
و ابزار صحیح هیجان )توانایی های درون فردی(، 
)توانایی  دیگران  در  هیجان ها  ارزیابی  توانایی 
های میان فردی(، توانایی تنظیم موثر هیجان ها 
هدایت  برای  احساسات  کارگیری  به  توانایی  و 
توانایی  هیجانی  هوش  می شود.  شامل  را  رفتار 
شناسایی هیجان های خود و دیگران، تمایز بین 
آنها و استفاده از این اطلاعات برای هدایت افکار 

و اعمال فرد است.
دارای  در واقع هوش هیجانی  داد:  ادامه  سهرابی 
سه مولفه توجه، تمایز و بازسازی خلق است. توجه 
به معنای توجه افراد به احساس ها و بازسازی خلق 
بازسازی خلق  افکار مثبت،  از  استفاده  به معنای 
منفی و مدیریت هیجان ها برای هدایت رفتار است. 
افرادی که هوش هیجانی پایینی دارند در ارزیابی 
تجربه های  موثر  تنظیم  هیجان،  ابراز  و  صحیح 
هیجانی و در توانایی به کارگیری احساسات برای 
هدایت افکار و رفتار مشکل دارند. هوش هیجانی 
در مجموع یکی از عوامل فردی موثر در پیش بینی 

یا  به خود  نسبت  دیدگاه  است.  پرخطر  رفتارهای 
گرایش به تجربه خود به عنوان موجودی شایسته، 

مفهوم عزت نفس را نیز پوشش می دهد.
با  ادامه  در  کادراس  موسسه  اجتماعی  معاون 
اشاره به اینکه تعامل بین عزت نفس و رفتارهای 
انحرافی مانند اعتیاد، در دو مرحله شکل می گیرد، 
در این باره توضیح داد: در مرحله اول، عزت نفس 
پایین می تواند علتی برای رفتار انحرافی به حساب 
انحرافی  رفتار  با  نفس  عزت  که  معنا  بدین  آید؛ 
رفتارهای  دوم،  مرحله  در  دارد.  منفی  همبستگی 
نشان  نفس  عزت  با  مثبتی  همبستگی  انحرافی 

می دهد.
وی در ادامه با اشاره به اینکه عزت نفس پایین 
همسالان  یا  نوجوان  ارتباط  روی  مستقیماً 
این  که  می گذارد  تاثیر  مواد  مصرف کننده 
تفننی  مصرف  غیرمستقیم،  طور  به  موضوع 
عزت  تغییر  مورد  در  می کند،  تسهیل  را  مواد 
نفس گفت: این احتمال وجود دارد که مصرف 
گاه گاهی اگرچه به بروز مشکلاتی در زندگی فرد 
تنظیم  در  ناتوانی  دلیل  به  باشد،  نشده  منجر 
عواطف و حل مشکلات، موجب کاهش اعتماد 
به نفس شود و این امر حتی می تواند یک فرد 
مصرف کننده را به سوء مصرف کننده تبدیل کند.

سوء  به  شدن  تبدیل  خطر  سهرابی،  گفته  به 
رابطه  فرمول  براساس  مخدر  مواد  مصرف کننده 
بین تعداد و نوع عوامل خطر )مثل نگرش ها و 
مثل،   ( عوامل محافظتی  و  انحرافی(  رفتارهای 
حمایت والدین( بسیار محتمل است؛ تاثیر بالقوه 
متغیر سن  با  عوامل محافظتی  و  عوامل خطر 
رابطه تنگاتنگی دارد؛ بدین معنا که عوامل خطر 
و محافظتی با افزایش سن نیز تغییر می کنند. 
خانواده  در  خطر  عوامل  وجود  مثال،  عنوان  به 
تاثیر بیشتری بر کودک خردسال دارد، در حالی 
با همسالان دارای سوء مصرف مواد  ارتباط  که 
میان  توجه  قابل  خطر  عامل  یک  است  ممکن 

نوجوانان باشد.
کرد:  تصریح  کادراس  موسسه  اجتماعی  معاون 
مداخله زودهنگام در بروز عوامل خطر مانند رفتار 
با  اغلب  نوجوان،  بر  کنترل  عدم  و  پرخاشگرانه 
تغییر مسیر زندگی او به سمت رفتارهای مثبت 
تاثیر بسیار بیشتری بر مداخلات بعدی خواهد 
داشت. باید گفت اگرچه عوامل خطر و حفاظتی 
می توانند افراد مختلف را تحت تاثیر قرار دهند 
اما این عوامل بسته به سن، جنس، نژاد، فرهنگ 
و محیط خانوادگی و اجتماعی فرد می تواند تاثیر 

متفاوتی داشته باشد.

مهرداد تیموری

گزارش

   
اسدی«که »ابراهیم سردار بویژه شهداء خاطره و  یاد
27اسفندماه1366درعملیاتوالفجر10بهمقامشامخ

شهادتنائلگشتگرامیباد

»معاون اجتماعی موسسه کادراس« پاسخ داد؛

رابطه »عزت نفس« با »اعتیاد در نوجوانی« چگونه است؟

سوژه

سربازی در ایران حرفه ای 
می شود

احتمال آغاز موج نهم 
کرونا در کشور!

اتصال ۳۰ هزار فروشگاه 
به سامانه کالابرگ

  طــرح کالابرگ الکترونیکی طرحی اســت که 
دولت با هــدف حمایت از معیشــت خانوار ها و 
حفظ ســلامت غذایی افــراد به اجــرا درآورده و به 
اذعان کارشناســان در صــورت مدیریت صحیح و 
اســتقبال مردمی بخش اعظمی از تورم موجود را 
کنترل خواهد کرد. این طرح در چند هفته گذشته 
در چهار استان هرمزگان، گیلان، قزوین و مرکزی به 
صورت آزمایشــی به اجرا درآمد و وزیر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی از اتصال بیش از ۳۰ هزار فروشگاه به 
سامانه کالابرگ الکترونیکی خبر داده است. مردم 
می تواننــد تقریباً یک ماه زودتر از زمان واریز یارانه 
نقدی نسبت به خرید اعتباری در طرح کالابرگ 

الکترونیک اقدام کنند.

  »شهریار حیدری« - عضو کمیسیون امنیت ملی 
و سیاست خارجی مجلس- گفت: طرح اصلاح قانون 
نظام وظیفه در دســتورکار کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس است و مطابق با آن ما به دنبال 
آن هستیم که در شیوه خدمت سربازی تجدیدنظر و 
تغییراتی ایجاد شود. ما به دنبال آن هستیم که خدمت 
سربازی حرفه ای می شود و در بسیاری از کشورها از این 
گونه است. اگر قرار باشد خدمت سربازی حرفه ای شود، 
افراد ۵ ســال تعهد می دهند اما حقوق آنان مانند یک 
درجه دار خواهد بود و اگر در آن پنج سال اثبات کردند 
که شرایط یک فرد نظامی را دارند و خودشان هم تمایل 
به این موضوع داشته باشند، می توانند نیروی رسمی 

نظامی شوند و به کار خود ادامه دهند.

  عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا با اشاره 
به افزایش چشمگیر موارد بیماری کرونا طی یک ماه 
اخیر از احتمال آغاز موج نهم بیماری در کشور خبر داد. 
دکتر »سید احمد طباطبایی« درباره شرایط فعلی بروز 
کرونا در کشور، گفت: به نظر می رسد اکنون موجی که 
پیش تر در اروپا و کشورهای غربی رخ داده بود در ایران 
در حال وقوع است. با توجه به میزان مراجعه بیماران 
به مطب ها و بیمارستان ها متاسفانه به نظر می رسد با 
پیک جدیدی از کرونا مواجه می شــویم. این احتمال 
وجود دارد که این افزایش موارد آغاز موج نهم بیماری 
باشــد اما این موضوع باید به تایید آزمایشــگاه های 
مربوطه برســد اما در مقایسه با یک ماه قبل، افزایش 

مراجعات کرونایی به وضوح قابل مشاهده است.

لوگ د�ی محض اطلاع

مهدی شهیم
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اجتماعی

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

احیای دریاچه ارومیه چگونه تکمیل می شود؟

گزارش

 
پیش بینی جالب درباره قیمت مسکن؛

62 سال صبر کنید تا خانه 
بخرید!

واحد  مربع  متر  هر  قیمت  میانگین  خبرآنلاین- 
مسکونی در تهران به ۵۵ میلیون تومان رسیده است؛ 
به این معنا که یک کارگر با حداقل حقوق، برای خرید 
یک واحد ۷۵ متری در پایتخت، در صورتی که تمام 
حقوق خود را به خرید مسکن اختصاص دهد باید 
بیش از ۶۲ سال صبر کند! طبق صحبت های اخیر 
قیمت مصالح ساختمانی  انبوه سازان  کانون  عضو 
با توجه به وضعیت اقتصاد کلان کشور و نوسانات 
روزانه دلار افزایش پیدا کرده است و مردم باید آماده 
افزایش قیمت در بازار مسکن باشند چرا که مسکن 
یک کالای سرمایه ای و عمری است. جهش قیمت ها 
که  است  گونه ای  به  ساختمانی  مصالح  بازار  در 
»سیمان« به عنوان اصلی ترین بخش ساخت و ساز، با 
گرم شدن هوا و جهش تقاضا برای آن فزایش قیمت 
چشمگیری را تجربه کرده است؛ به گفته حمید فرمانی، 
رئیس هیات مدیره انجمن سیمان، تولید شماری از 
کارخانه های سیمانی در طول ۵۰ روز از روزهای سرد 
سال به دلیل محدودیت شدیدی که این کارخانه ها 
در مصرف گاز متحمل شدند، کاهش شدید داشت. 
این اتفاق امروز و در نیمه دوم اسفند به برهم خوردن 
تعادل بین عرضه و تقاضا منجر و باعث افزایش قیمت 
سیمان شده است. جدای از نوسانات صعودی قیمتی 
در بازار سیمان، به گفته فرشید پورحاجت، دبیر کانون 
سراسری انبوه سازان، قیمت مصالح ساختمانی امسال 
صد در صد افزیش پیدا کرده است؛ به گفته وی در 
ابتدای امسال تا حدی افزایش قیمت ناشی از افزایش 
دستمزد و حقوق بود و پس از این افزایش قیمت، 
نرخ ها تا مهرماه ثابت بودند. اما با آغاز افزایش قیمت 
دلار از آذر ماه دوباره افزایش قیمت مصالح ساختمانی 
رخ داد که اوج آن هم در بهمن ماه و هفته اول اسفند 
بود. از طرف دیگر بازارهای موازی بازار مسکن، طلا وارز 
نیز درهفته های اخیر نوسانات صعودی بی سابقه ای را 
تجربه کردند که به دلیل همبستگی بالای نرخ ارز و 
قیمت مسکن، منجر به صعودی شدن روند قیمت ها 
مهدی سلطان محمدی،  بازار مسکن شده است؛  در 
خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  مسکن،  بازار  کارشناس 
خبرآنلاین، گفت:» زمانی که تورم انتظاری بالا می رود، 
قیمت ملک بالا می رود، چراکه به تجربه مردم دیده اند 
که ملک سپر محافظی برای دارایی ها در قبال تورم 
ایجاد می کند و معمولا وقتی قیمت دلار بالا می رود 
و دلار افزایشی است ملک نیز خود را با آن منطبق 
می کند و در یک دهه گذشته همبستگی بالایی بین 
دلار و قیمت مسکن را شاهد بودیم.« تنها راه برای 
پیشگیری از جهش دوباره قیمت ملک کنترل تورم 
انتظاری در جامعه از طریق تغییر سیاست های پولی و 
مالی است. هر چند در روزهای ایخر به واسطه کاهش 
قیمت ارز، بازار خرید و فروش ملک نیز با کاهش 
مسکن  همچنان  اما  شد  روبرو  محسوس  تقاضای 
برخی سرمایه گذاران محسوب  برای  مقصد مناسبی 
می شود. بنابر آمارهای مرکز آمار ایران، حجم معاملات 
در بازار مسکن در ماه های اخیر افزایش یافته است، 
جهش تقاضا در بازار مسکن در حالی است که قدرت 
خرید در کشور پایین آمده است؛ سلطان محمدی در 
شرایط  چنین  گفت:»در  اتفاق  این  چرایی  خصوص 
تورمی معاملات سوداگرانه افزایش پیدا می کنند و 
صاحبان سرمایه برای حفظ ارزش سرمایه خود آن را 
وارد بازار ملک می کنند، بنابراین سوداگران بخشی از 
خریدارانی هستند که مصرف کننده اصلی نیستند اما 
قیمت بازار را شکل می دهند و افزایش قیمت هایی 
که رخ می دهد منعکس کننده وجود چنین تقاضایی 
است و اگر چنین تقاضایی وجود نداشت قیمت ها به 

این شکل بالا نمی رفت.«

»پروژه انتقال آب به دریاچه ارومیه سرآغازی برای 
احیای کامل این دریاچه است«. این جمله ای بود 
که علی اکبر محرابیان وزیر نیرو در مراسم افتتاح 

سامانه انتقال آب به دریاچه ارومیه عنوان کرد.

باشگاه  از  نقل  به  و  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
خبرنگاران جوان؛ یکی از بزرگترین دریاچه های 
شور در جهان که تا مرز خشکی بیش از ۸۰ 
درصدی پیش رفته بود، حالا با گذشت چند 
بزرگترین طرح احیای این  افتتاح  از  هفته 

دریاچه، خبر های خوبی از وضعیت این 
میراث طبیعی کشور به گوش می رسد. 

این طرح که در ابتدا برای مهار و 
خود  کار  مرزی  آب های  کنترل 
مختلفی  اجزای  از  کرد،  آغاز  را 
شامل سد کانی سیب با حجم 
مخزن ۲۲۱ میلیون مترمکعب، 
به طول ۳۶  انتقال آب  تونل 
انتقال  روباز  کانال  کیلومتر، 
آب از تونل تا رودخانه گدار به 
طول ۱۱ کیلومتر و پس از آن 
گدارچای  طریق  از  آب  انتقال 

دریاچه  تا  کیلومتر  به طول ۲۸ 
آن  و هدف  ارومیه تشکیل شده 

میلیون  از ۶۰۰  بیش  انتقال سالانه 
مترمکعب آب از حوضه آبریز رودخانه 

زاب به دریاچه ارومیه است. در فاز اول تا 
پایان سال آبی ۳۰۰ میلیون متر مکعب آب به 

دریاچه ارومیه انتقال می یابد و سال آینده فاز دوم 
به بهره برداری خواهد رسید. به گفته وزیر نیرو برای 
احیای این دریاچه ۲۶ برنامه در نظر گرفته شده که 
بهره برداری از این سامانه انتقال آب، مهمترین و 

سنگین ترین برنامه ای بود که به مرحله اجرا رسید.
»علیرضا دائمی« -کارشناس حوزه انرژی- گفت: فرایند 
کاهش تراز در دریاچه ارومیه از سه دهه قبل آغاز شده 

است و طبعا برای احیای دریاچه یک برنامه طولانی 
مدت نیاز داشتیم. مشکل اصلی دریاچه این است که 
تحت تاثیر الگوی اقلیم، الگوی بارندگی ها در آن تغییر 
کرده است که البته سهم کمی در مشکل دریاچه دارد 
و مسئله مهم تر توسعه کشاورزی است. بر اساس 
صحبت هایی که انجام شده ۱۵۰ هزار هکتار زمین 

کشاورزی در این حوضه آبریز داشتیم که در حال 
حاضر به بیش از ۵۵۰ هزار هکتار رسیده است. در این 
حوضه ۷ میلیارد متر مکعب آب تجدیدپذیر وجود 
دارد که ۳.۲ میلیارد آن به دریاچه می رسید و باقی 

صرف مصارف شرب، صنعت و کشاورزی می شد. اما 
امروزه مصارف کشاورزی و شرب افزایش پیدا کرده 
است، ما باید بتوانیم این سهم دریاچه را به آن منتقل 
کنیم. برای آنکه دریاچه به شکل طبیعی خود بازگردد، 
باید بیش از ۳ میلیارد متر مکعب آب وارد دریاچه 
شود که در حال حاضر به ۱.۵ میلیارد رسیده است. 
خوبی  تاثیرگذاری  می توانند  جانبی  طرح های 
داشته باشند، اما نباید از مسئله اصلی که مدیریت 

آب است غافل شد.
-مجری  علی اصغری«  همچنین»حبیب الله 
نیز  ارومیه-  دریاچه  به  آب  انتقال  طرح 
پیش از این گفته بود: در کنار مسائلی 
مانند کم بارشی یکی از دلایلی که 
دریاچه  شرایط  شدن  بحرانی  در 
بی  رشد  داشته،  نقش  ارومیه 
است.  بوده  کشاورزی  رویه 
می توان گفت اراضی کشاورزی 
اند،  بوده  منطقه  این  در  که 
طی بیست سال اخیر حدود 
سه برابر شده اند و آب شیرین 
یا صرف شرب و کشاورزی یا 
صنایع شده است و باقی مانده 
به  است  ناچیزی  میزان  که  آن 

دریاچه ارومیه رسیده است.
-مدیرکل  اشرفی زاده«  »آرزو  اما 
تالاب ها  احیای  و  حفاظت  دفتر 
سازمان حفاظت محیط زیست- با اشاره 
به اینکه به مرور تاثیر انتقال آب به دریاچه 
ارومیه بیشتر و ملموس تر خواهد شد گفت: آبی 
که از رودخانه گدار و تونل کانی سیب وارد دریاچه 
می شود به عنوان بخشی از حقابه دریاچه ارومیه 
است و بقیه باید از مسیر رودخانه های طبیعی و 
تامین شود.  کشاورزی  بخش  محل صرفه جویی 
امیدواریم که با تداوم بارندگی ها وضعیت بهتری را 

برای دریاچه شاهد باشیم.
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بازداشت عوامل قطع سریالی درختان در فردیس
»حسین ناصرخاکی« -دادستان فردیس- گفت: در پی انتشار فیلم هایی از قطع درختان در شهرستان فردیس، 
موضوع در دستور دادستانی قرار گرفت. در این فیلم به قطع بیش از ۳۰ اصله درخت در »محله رزکان« معروف 

به »جنگل کاج« اشاره شده بود و گزارشات مردمی نیز حاکی از قطع اشجار و تخریب فضای سبز بود.

طی  فردیس،  شهردار  احمدی نژاد،  محمدرضا 
شورای  اعضای  برخی  حضور  با  که  نشست خبری 
اسلامی شهر و جمعی از اصحاب رسانه، در سالن 
بلوار  در  که  قلو،  دو  برج  مورد  در  برگزار شد،  ایثار 
واقع  تندرستی  بلوار  یا  امام خمینی)ره(  ۴۴متری 
در  پیاده رو  سطح  در  پروژه  این  پیشروی  و  است 
ورزشکار  یک  تصادف  موجب  گذشته  سال های 
نوجوان به نام مهسا آقایی دوست شد، اظهار داشت: 
تخلفات برج دو قلو در کمیسیون ماده ۱۰۰ بررسی 
شده و حکم تخریب هم گرفته، اما برخی تخریب ها 
غیرقابل انجام  است و در صورت اجرا، اصل و اساس 
دوقلو  برج  مورد  در  می شود.  تهدید  دچار  سازه 
است  معبر  به  تعرض  رواق  که  قسمتی  آزادسازی 
را پیگیری می کنیم؛ چرا که طراحی یک خط ویژه 
دوچرخه در ضلع غرب بلوار ۴۴ متری امام خمینی 
و یک پیاده راه سراسری در حال انجام است. ضمن 
با  نیز  خمینی)ره(  امام  متری   ۴۴ بلوار  در  اینکه 
به  بودن معبر، تغییر عرض معبر  به عریض  توجه 

صورت تندرو و کندرو را خواهیم داشت.

صدور  ضوابط  در  ما  اینکه  به  اشاره  با  احمدی نژاد 
پروانه دچار اشکال هستیم، عنوان کرد: در عوارض 
صدور پروانه، در چارچوب قانون آنچه قرار است در 
اینکه  از  پیش  شود،  پیگیری   ۱۰۰ ماده  کمیسیون 
مالک شروع به ساخت و ساز کند، در قالب عوارض 
و  می دهند  ساخت  اجازه  خدمات  بهای  و  پروانه 
خارج از این چارچوب باید تخریب شود. اما اجرای 
این امر در طرح جامع و تفصیلی فردیس تا کنون 
در فردیس،  امکان پذیر نشده است. در شرایطی که 
منطقه۱  در  گونه است.  دو  ساخت وساز  مشکل 
انجام  قانونی  اسناد  اساس  بر  تماماً  ساخت وسازها 
می شود و در منطقه۲ ساخت و سازها کاملا بی ضابطه 
را  شهربان  طرح  راستا  این  در  است.  غیرقانونی  و 
به صورت پایلوت در منطقه۲ کلید زدیم و نتیجه تا 
حدی قابل قبول است. کنترل ۱۰۰ درصد ساخت وساز 
غیرمجاز تقریبا محال است اما تلاش می کنیم کنترل 

شده تر عمل کنیم.
شهردار فردیس در ادامه با اشاره به با مشکلات توسعه 
فضای سبز در فردیس اظهار کرد: توزیع فضای سبز 

بر اساس طرح تفصیلی مناسب نیست و پراکندگی 
احداث  با  تلاشیم  در  راستا  این  در  ندارد  صحیحی 
بیش از ۱۰ پروژه فضای سبز، فضاهای سبز شهری را 
در فردیس گسترش دهیم. همچنین این شهرستان 
در بحث المان سازی هم با مشکلاتی مواجه است، 
اما اینکه بخواهیم یک المان خاص تولید کنیم شاید 
جالب نباشد؛ اما به مرور زمان با توسعه شهر نماد 

فردیس نیز به وجود خواهد آمد.
شهر  ترافیکی  گره های  از  یکی  گفت:  احمدی نژاد 
فردیس بلوار شهید سلیمانی است که پیش از این 
به عنوان یک مسیر بین شهری بوده و اکنون حجم 
از تردد را در این معبر شاهد هستیم.  قابل توجهی 
در رویکرد درازمدت برای کاهش حجم ترافیک این 
معبر یک رینگ شرقی برای شهر در نظر گرفته شده 
که در طرح جامع هم شاخه جنوبی همت در کنار 
فرسوده  پل  اصلاح  و  است  شده  نهایی  تقریبا  ریل 
شهید کلانتری را هم پیگیری می کنیم. رینگ نعل 
اسبی در انتهای شرقی شهر با ایجاد یک دسترسی 
بلوار  به  رودخانه  از  گذر  و  همت  جنوبی  شاخه  از 
کشتارگاه می رسد که این بلوار هم به بلوار بیات در 
جنوب فردیس متصل شده و در قسمت غربی هم به 
جاده مشکین دشت می رسد. ضمن اینکه مطالعات 
و آماربرداری در بلوار شهید سلیمانی انجام و طرح 
اصلاح هندسی آن آماده شده است و در سال جدید 

اجرا می شود. قرار است تقاطع مپنا به تقاطع چراغدار 
تبدیل شود و دور برگردانها در بلوار شهید سلیمانی 
اصلاح شود. یکی دیگر از مشکلات شهر فردیس بحث 
دستفروشان و سد معبر است که بیشتر آن به دلیل 
مشکلات اقتصادی است. تجمیع این دستفروشان 
و مستقر کردن آن ها در منطقه ای خاص در صورت 
انجام هم جواب نخواهد داد به ویژه اینکه مشکلاتی 
مانند آتش سوزی و دیگر حوادث نیز ممکن است رخ 
دهد. باید به این نکته هم اذعان داشت که بیشتر 
بحث سد معبر مربوط به کسبه فردیس است تا اینکه 
مهم  این  به  توجه  با  باشد؛  مرتبط  دستفروشان  به 

همکاری اتاق اصناف نیز لازم است.
شهردار فردیس در پایان خاطر نشان کرد: بودجه ۱۴۰۲ 
شهرداری فردیس با رقم هزار و ۹۸۰ میلیارد تومان 
مصوب شد که ۳۰ درصد آن را بودجه جاری و ۷۰ 
درصد را بودجه عمرانی تشکیل می دهد. بخشی به 
صورت تهاتر و نقد و کسری آن به صورت تسهیلات 
و استقراض از بانک ها تامین می شود. عملکرد ما بر 
و ۷۹  درآمد  بودجه، ۹۸ درصد جذب  اساس متمم 
درصد جذب عمرانی بوده که در تراز شهر فردیس عدد 

مناسبی است.
در  فردیس  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  همچنین 
قبولی  نمره  عملکرد شهردار،  به  نشست،  این  پایان 

دادند.

روایت  آقای شهردار  از سد معبر، ساخت وساز غیرمجاز و بودجه ۱۴۰۲؛

پارلمان شهری نمرهٔ قبولی به احمدی نژاد داد

داستان جلد

 
برای سخنگوی نچندان اصلح فدراسیون فوتبال؛ 

خوب حرف زدن با حرف خوب 
زدن فرق می كند آقای اصولی! 

احسان اصولی، سخنگوی 
فدراسيون فوتبال ايران در 
گفت و گو با برنامه شب های فوتبالی شبكه ورزش شركت 
كرد و مطالبی را بر زبان آورد كه هر كس ديگری هم به 
جز سخنگوی فدراسيون فوتبال پشت خط قرار می گرفت 
آن حرف ها را به زبان می آورد. صحبت هايی كه فقط وقت 
رسانه ملی و مردم را گرفت و هيچ عايدي خاصي براي 
علاقه مندان به فوتبال نداشت. اصولی بگونه ای صحبت 
كرد كه انگار اصلا در جريان اتفاقات فدراسيون فوتبال 
نيست و يا اگر هم هست نمی خواهد هيچ اطلاعاتی را 
به بينندگان تلويزيونی منتقل كند. سخنگوی فدراسيون 
فوتبال در حقيقت از پاسخ گويی به سئوالان مجری خوب 
برنامه فرار می كرد و می خواست هر چه زودتر به گفت وگو 
پايان دهد، كه اين اصلا براي كسي كه به عنوان سخنگوي 
فدراسيون فوتبال حكم دارد مورد خوبی نيست. چرا كه 
سخنگوی فدراسيون فوتبال بايد اين واقعيت را بداند كه 

خوب حرف زدن با حرف خوب زدن خيلی فرق می كند!

دریچه

وزیر بهداشت با اشاره به اینکه تقریبا ۵۶۰ میلیارد تومان 
برای بیمارستان فردیس هزینه شده گفت: تقریبا ۷۰ 
درصد این هزینه ها در دولت سیزدهم انجام شده است.

-وزیر بهداشت- در حاشیه  دکتر »بهرام عین اللهی« 
بازدید از آخرین وضعیت تکمیل بیمارستان فردیس 
کامل  تقریبا  تکمیل  شاهد  اکنون  اینکه  بیان  با 
اظهار  هستیم،  سلیمانی  قاسم  شهید  بیمارستان 
استان  بزرگ  شهرستان های  ار  یکی  فردیس  کرد: 
البرز است ولی متاسفانه علی رغم اینکه حدود ۶۰۰ 
هزار نفر جمعیت دارد، تا کنون فاقد بیمارستان بوده 

است. در سفر استانی  که همراه رییس جمهور به البرز 
داشتیم،  بر ضرورت تکمیل این بیمارستان که ساخت 
آن از سال ۹۵ آغاز شده تاکید شد. پیش از روی کار 
عملیات  از  درصد  حدود ۵۰  سیزدهم  دولت  آمدن 
اجرایی این مجموعه انجام شده بود و با پیگیری های 
صورت گرفته، طی حدود دو سال گذشته پیشرفت 
قابل توجهی داشته که این نشان دهنده عملکردی 
جهادی است. حق فردیسی ها است که بیمارستان 
که  دارد  وجود  امکان  این  باشند،  داشته  مجهزی 
ظرفیت تخت های این بیمارستان ۲۶۰ تخت خوابی 

به ۳۰۰ تخت افزایش پیدا کند. تمام بخش های این 
بیمارستان اصولی و استاندارد است، این مجموعه به 
۵ اتاق عمل دایمی و یک اتاق عمل اورژانس مجهز 
است و تجهیزات و زیرساخت های آن هم به روز است. 
تقریبا ۵۶۰ میلیارد تومان برای این بیمارستان هزینه 
شده و ۷۰ درصد این هزینه ها در دولت سیزدهم انجام 
شده و با توجه به امکانات موجود، طبق قول های داده 
شده عید فطر این بیمارستان افتتاح می شود البته 
شرط بهره برداری را پذیرش بیمار گذاشته ایم و ما هیچ 

مجموعه ای را صوری افتتاح نمی کنیم.

گزارش

»دنیایهوادار«ازحضوروزیربهداشتدراستانالبرزگزارشمیدهد؛

می شود افتتاح  فطر  عید  فردیس  بیمارستان 

بودجه ۱۴۰۲ شهرداری فردیس با رقم هزار و ۹۸۰ میلیارد تومان مصوب شد که ۳۰ درصد آن را بودجه 
جاری و ۷۰ درصد را بودجه عمرانی تشکیل می دهد. بخشی به صورت تهاتر و نقد و کسری آن به صورت 
تسهیلات و استقراض از بانک ها تامین می شود. عملکرد ما بر اساس متمم بودجه، ۹۸ درصد جذب 

درآمد و ۷۹ درصد جذب عمرانی بوده که در تراز شهر فردیس عدد مناسبی است.

محمدرضا نصرالله زاده 

  »حجت الــه هراتــی« -مدیــرکل 
تعزیرات حکومتی استان البرز- گفت: 
پرونــده ۳۴۱ واحد صنفی متخلف این 
استان، در اجرای طرح نظارت بر کالاها 
و خدمات ویژه عید نوروز و ماه مبارک به 
شعب رسیدگی این اداره کل ارجاع شد. 
یک هزارو ۱۰۶ واحد صنفی البرز طی 
۱۰ روز گذشته توسط کارشناسان مورد 
بازدید قرار گرفــت که ۳۴۱ واحد آنها 
متخلف شناخته شدند. طرح ویژه نظارت 
بر بازار عید نوروز و ماه مبارک رمضان 
البرز در ۲ مرحله است که مرحله نخست 
تا ۲۹ اســفندماه جاری و مرحله دوم از 
اول فروردین تا چهارم اردیبهشت ماه 
سال آینده ادامه خواهد داشت. همکاری 
در اجرای سیاســت های دولت در امر 
نظارت و تنظیم بازار، حمایت از اقشار 
آسیب پذیر جامعه در کوتاه ترین زمان 

از اهداف مهم این طرح نظارتی است.

ارجاع پرونده ۳۴۱ واحد صنفی 
متخلف به تعزیرات حکومتی
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گزارش

اصغر قلندری

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

آخر قصه »جیران« چه می شود؟
پخش سریال »جیران« حسن فتحی بعد از گذشت فراز و 
نشیب هایی که در طول ساخت و پخش با آن مواجه شد 
و البته هفته های آرامی که این اواخر پشت سر گذاشته 
است حالا به روزهای انتهایی نزدیک می شود و پرونده 
این سریال در هفته  آغازین سال ۱۴۰۲ برای همیشه بسته 

خواهد شد.

ایسنا،  از  نقل  به  و  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
سریال »جیران« به تهیه کنندگی اسماعیل عفیفه 
و کارگردانی حسن فتحی روزهای پایانی پخش را 
می گذراند. این سریال که در ۵۲ قسمت تدوین 
شده تا دو قسمت دیگر به پایان می رسد و قرار 
در  ـ دیگر ساخته فتحی  مانند »شهرزاد«  نیست 
شبکه نمایش خانگی ـ فصل دومی داشته باشد. 
از سریال »جیران« همچون روال  آخرین قسمت 
در  و  زمان مشخص خود )صبح جمعه(  در  قبل 
هفته اول سال جدید منتشر خواهد شد. »جیران« 
نشیب ترین  و  فراز  پر  از  یکی  بتوان  شاید  را 
اعتراض   که  دانست  فتحی  حسن  پروژه هایِ 
شاکی خصوصی مبنی بر شباهت به سریالی دیگر 
حتی  اش،  سوگلی  و  شاه  ناصرالدین  موضوع  با 
برای مدتی آن را به توقف کشاند. ماجراهایی که 
موقتش،  توقف  و  گذاشت  سر  پشت  »جیران« 
تماشاگران  و  سازندگان  سوی  از  را  پرسش هایی 
مطرح کرد. برخی تماشاگران این سریال نیز چنین 
پخشِ ۲۳  از  پس  چطور  که  بودند  کرده   مطرح 
گرفتند  نتیجه  یکباره  به  سریال،  یک  از  قسمت 
و  دارد  شباهت  دیگری  سریالِ  به  پروژه  این  که 
آن را متوقف کردند؟ اما توقیف »جیران« درحالی 
تنظیم مقررات صوت و تصویر  از سوی سازمان 
ساترا  که  افتاد  اتفاق  مجازی  فضای  در  فراگیر 
فقدان  به  پخش، حکم  از شروع  قبل  و  پیش تر 
وجود شباهت میان دو سریالِ »مارال« و »جیران« 
داده بود. مالکِ پلتفرم پخش کننده )فیلیمو( هم 
در اعتراض به ایستادگی نکردنِ ساترا نسبت به 

حکمی که صادر کرده است، در نامه ای خطاب 
آنها نوشت، »کاش پای حکم فقدان شباهت دو 
فیلمنامه که بعد از یک  ماه تعلیق در پخش، 
خسارات مادی و معنوی زیاد و چندین جلسه 
کارشناسی صادر کردی می ایستادی و در توقیف 
عجولانه،  رسانه ای  بهره برداری  با  جیران  مجدد 
نقش ات را پر رنگ نمی کردی!« با تمام فراز و 
گذاشت،  سر  پشت  »جیران«  که  نشیب هایی 
این سریال روزهای پایانی تابستان امسال رفع 
توقیف شد، قسمت های حذف شده به پلتفرم 
بازگشت و در ادامه روزهای نسبتا آرامی را به 
آخرِ  ساخته  گذاشت.  سر  پشت  پخش  لحاظ 
انتشار  پایانی  مراحل  روزها  این  فتحی  حسن 
را می گذراند و باید دید آیا امتداد فعالیت این 
کارگردان همچنان در شبکه نمایش خانگی با 
ساخت سریال تاریخی-عاشقانه  دیگر خواهد بود 
یا فتحی این بار ترجیح می دهد تجربه ای دیگر 

را در مدیومی دیگر به نام خود ثبت کند.

وجود قهرمان، هیجان و فضای احساسی سریال؛

 چگونه »پوست شیر« ترند 
اول توئیتر فارسی شد؟

خانگی  نمایش  سریال های  از  یکی  شیر  ایرنا-پوست 
است که از یکم مهرماه امسال از پلتفرم فیلم نت در 
حال پخش است. نکته مهم درباره پوست شیر نسبت 
که  بوده  این  در  خانگی  نمایش  سریال های  دیگر  به 
این سریال به دلیل استقبال مخاطبان به فصل دوم و 
سوم کشیده شده و در ۱۸ اسفندماه به دلیل بحث و 
نظرهایی که به طور عمده تمجیدآمیز بوده به ترند یک 
توئیتر فارسی تبدیل شد به گونه ای که در این روز ۴ 
هزار و ۱۸۶ توئیت و ریتویت مرتبط با این سریال در 
توئیتر منتشر شد. همچنین، طبق آمار منتشر شده از 
گوگل ترندز، عبارت »پوست شیر« به یکی از بیشترین 
جست وجوی گوگل ایرانیان در دی ماه ۱۴۰۱ و همچنین 
در زمان پخش، به یکی از پربیننده ترین سریال های شبکه 
خانگی تبدیل شد. شمایل شخصیت های محبوب سریال 
پوست شیر از جمله نعیم و رضا و رابطه این افراد، بیش 
از هر چیز تداعی کننده قهرمان های با مرام و معرفت 
فیلم فارسی های پیش از انقلاب است؛ فیلم هایی که از 
ابتدا تا انتها با زد و خورد قهرمان و رفاقت و معرفت 
مردان فیلم پیش می رفت و این شمایلِ قهرمانی و 
پهلوانی مردان فیلم یکی از دلایل جذابیت شخصیت ها 
و همراهی مخاطبان فیلم نیز شده بود. یکی از گونه های 
مهیج و جذاب در دنیای سینما که طرفداران زیادی در 
همه کشورها دارد؛ فیلم های معمایی است که گاهی با 
چاشنی اکشن، جذاب تر نیز می شوند. این موضوع های 
پر طرف دار به دلیل تعلیقی که در گره اندازی و گره گشایی 
شخصیت ها و ماجراهای داستانی در آن طراحی شده، 
همراهی مخاطبان را به شدت برمی انگیزد و از این رو 
معمولا گروه های نویسندگی خاصی به طور تخصصی به 
این موضوع محبوب سینمایی پرداخته و آن را به نگارش 
در می آورند. سازندگان پوست شیر نیز برای مهیج کردن 
سریال خود، در کنار آماده سازی برخی اقدامات، روایت 
پازل گونه و معمایی را برای جذابیت اثر خود برگزیده اند 
به گونه ای که قرار است در طول داستان شاهد پیداکردن 
رباینده دختر یکی از شخصیت های اصلی داستان و 
واکنش کاراکترهای مختلف به این ماجراها باشیم. این 
ماجرا و موقعیت های معمایی به نوبه خود درون مایه های 
مختلفی چون انتقام، شکست، پیروزی، همکاری و عشق 
و نفرت را نیز در دل خود به همراه دارند و از این رو 
جذابیتی مضاعف به درام داستانی افزوده خواهد شد. به 
طور کلی سینمای هند علاوه بر رقص و آواز به سینمای 
داستان های  که  است  مشهور  عاطفه  و  پراحساس 
احساسی غلیظ و پرسوز و گدازی در آن روایت شده و 
این ویژگی های سینمای هند، سبب همراهی یا دل زدگی 
تماشاگران از این نوع سینما شده است. برادران محمودی 
که در کارهای قبلی خود همچون »چند مترمکعب عشق 
علاقه«، احساس های عاطفی پر سوز و گداز را نشان داده 
بودند در بخشی از طراحی داستانی خود در پوست شیر نیز 
روابط عاطفی عمیق و احساسی در بین شخصیت های 
مجموعه از جمله رضا و همسرش طراحی کردند که در 
بسیاری از لحظات باعث تاثر و ناراحتی و برخی اوقات 
از  این حجم  است.  تماشاگران شده  احساساتی شدن 
احساسات نیز در میان طرفداران و مخالفان سریال، محل 
اختلاف است به گونه ای که برخی شدت این احساسات 
را تصنعی و بیش از اندازه بیان می کنند در حالی که 
گروه دیگر از بخش ملودرام قصه استقبال کرده و آن را به 
شدت می پسندند. بنابراین می توان گفت سریال پوست 
شیر سه شاخصه مهم یک مجموعه تلویزیونی یعنی 
قهرمان سازی، هیجان و همدلی برانگیزی را از سه سبک 
متفاوت فیلم سازی در ایران و جهان یعنی فیلم فارسی، 
فیلم های مهیج و پلیسی آمریکایی و همچنین احساسی 
و  جذاب  مجموعه ای  تا  کرده  ترکیب  هندی  عاطفی 

تماشاگر پسند ارائه دهند. 

دست به نقد

۲ فیلم ایرانی در جشنواره فیلم لیفت آف انگلستان
فیلم سینمایی پری سا و فیلم کوتاه آخرین رقص با یوزپلنگ ایرانی از ساخته های محمدرضا رحمانی با حضور 
خود در سیزدهمین دوره جشنواره لیفت آف )Lift-off( در روز ۲۷ مارس )۷ فروردین( با فیلم های دیگر به رقابت 
می پردازد. سیزدهمین دوره جشنواره لیفت آف که توسط پلتفرم جهانی لیفت آف به صورت آنلاین برگزار می شود.
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 »جیــران« را شــاید بتــوان یکــی از پــر 
فتحــی  پروژه هــایِ  نشــیب ترین  و  فــراز 
دانســت کــه اعتــراض  شــاکی خصوصــی 
مبنــی بــر شــباهت بــه ســریالی دیگــر بــا 
ســوگلی  و  شــاه  ناصرالدیــن  موضــوع 
اش، حتــی بــرای مدتــی آن را بــه توقــف 
کشــاند.  اســماعیل عفیفــه، تهیه کننــده 
در اظهاراتــی به این ماجرا گفته بود: »اگر 
باز هم مشخص شود که شکایت از این 
ســریال نادرســت بوده اســت، چه کســی 
مســوول خسارت های مادی به کاربران و 

میلیون ها مخاطب خواهد بود؟«
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امیر گودبای پارتی گرفت
در چارچوب رقابت های جام حذفی فوتبال کشور، گل گهر و فولاد به مصاف هم رفتند که در نهایت این مسابقه با 
برتری 1-0 گل گهر پایان یافت. تک گل گل گهر در این مسابقه را امین پورعلی در دقیقه هفتم وقت های اضافه نیمه 
دوم به ثمر رساند. با این پیروزی، گل گهر راهی مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی شد و حریف پرسپولیس شد.

 

ندرحاشیه ذره ب�ی

پای کمک داور ویدئویی به ایران باز می شود؟

 سفر کولینا به ایران برای رقم 
زدن یک اتفاق بزرگ

فرآیند  در  تسریع  برای  فیفا  داوران  کمیته  رئیس 
زودی  به  ویدئویی،  داور  پیاده سازی سیستم کمک 
سفری به ایران خواهد داشت. در حالی که بیش از پنج 
سال از ورود رسمی VAR به فوتبال جهان سپری شده, 
همچنان فوتبال ایران از این موهبت بی بهره مانده و 
با وجود تلاش هایی که در این زمینه از سوی اهالی 
فوتبال، رسانه ها و مسئولان انجام شده، هنوز زمان 
دقیقی برای پیاده سازی وی ای آر در لیگ برتر اعلام 
نشده است. سایت رسمی فدراسیون فوتبال حالا خبر 
جدیدی به شرح زیر منتشر کرده و از سفر پیر لوئیجی 
نوشته  ایران  به  فیفا  داوران  کمیته  رئیس  کولینا 
است: »باتوجه به حضور مهدی تاج، رئیس و هدایت 
ممبینی، دبیرکل فدراسیون فوتبال ایران در هفتاد و 
سومین کنگره فیفا که روز پنج شنبه در کشور رواندا 
رئیس  و  ایران  فوتبال  فدراسیون  رئیس  برگزار شد، 
کمیته داوران فیفا با یکدیگر به گفت وگو پرداختند. 
محوریت اصلی این گفت وگو موضوع ورود سیستم 
کمک داور ویدیویی )VAR( به ایران بود و در پایان با 
دعوت مهدی تاج از کولینا قرار شد وی جهت پیگیری 

روند این موضوع سفری به ایران داشته باشد.«

ریز و  ایران در سالی که گذشت رخدادهای  کشتی 
درشت بسیاری را پشت سر گذاشت که حاصل آن 
شکست و پیروزی های متعدد برای تیم های ملی 
قرار  اگر  این وصف  با  بود.  رده های سنی مختلف 
باشد از ویترین و سرگل عملکرد کشتی در سال ۴۰۱ 
یاد کنیم چاره ای نداریم جز آنکه عملکرد تیم های 
قرار  توجه  مورد  را  بزرگسالان  فرنگی  و  آزاد  کشتی 
دهیم. در همین راستا و علی رغم اینکه تیم های 
صربستان   ۲۰۲۲ جهانی  میدان  در  روسیه  قدرتمند 
بود  مناسبی  فرصت  امر  همین  نداشتند،  حضور 
ملی  های  تیم  بتواند  دبیر  علیرضا  فدراسیون  تا 
کشورمان را از سکوی قهرمانی بالا ببرد. امری که نه 
تنها میسر نشد بلکه آزادکاران زیر دست تیم آمریکا 
به نایب قهرمانی جهان بسنده کردند و فرنگی کاران 
در یک سقوط غیر قابل انتظار و کسب عنوان چهارم 
از رسیدن به سکو بازماندند! پس لرزه های این نتیجه 
کناره گیری محمد بنا از سرمربیگری تیم ملی کشتی 
فرنگی بود. به این ترتیب مردی که در روزگاری نه 
چندان دور عنوان بهترین مربی آسیا و جهان را از 
آن خود کرده بود و دنیای ورزش با شنیدن یاد و نام 
وی کلاه از سر بر می داشت به جایی رسید که حتی 

نتوانست تیم خود را روی سکوی جهانی ببیند.

فدراسیون کشتی باچنین عملکرد فنی اما هیچگاه از 
تبلیغات مبنی بر موفقیت و دمیدن بر بوق پیروزی 
که  است  حالی  در  این  نیامد.  کوتاه  درخشان  های 
رییس فدراسیون بیش از آنکه بر روی تشک و میدان 
کند  کسب  موفقیت  المللی  بین  بزرگ  مسابقات 
دامن  مستمر  های  حاشیه  به  داخل  در  کرد  تلاش 
بزند. این حواشی از درگیری لفظی با رییس و اعضای 
تا  گرفته  المپیک  ملی  کمیته  وقت  رییسه  هیات 
رویارویی با معاونت قهرمانی وزارت ورزش و جوانان 
، جنگ لفظی با دست اندرکاران فدراسیون گذشته و 
اکثریت کارشناسان با سابقه کشتی را در بر گرفت. 
امور  اداره  در  سلیقگی  بی  و  رویکرد  چنین  حاصل 

فدراسیون نهایتا منجر به کناره گیری دبیر و نایب 
رییس فدراسیون شد که این همه از جمله پیامدهای 
ارتباط  در  بود.  فدراسیون  رییس  مدیریتی  عملکرد 
با اعمال ریاست و بی توجهی به اصل مدیریت در 
فدراسیون کشتی نکات و ظرایف بسیاری وجود دارد 
که پرداختن به تمامی ابعاد آن در این مختصر نمی 
گنجد بنا براین جهت اختصار کلام و ضرورت چشم 
انداز به اهمیت عملکرد ورزش اول طی ماههای آینده 
رویدادهای  درباب  و  نهاده  کناری  به  را  اول  مبحث 

آینده نه چندان دور نکاتی را یادآور می شویم. 
جهانی ۲۰۲۳ و بازی های آسیایی هانگژو

در سال ۴۰۲ کشتی ایران دو رویداد مهم و سرنوشت 
ساز را پیش رو دارد. حضور در بازی های آسیایی 
۲۰۲۲ چین که با یک سال تاخیر قرار است تابستان 
سال ۴۰۲ در هانگژو برگزار شود و شرکت در مسابقات 
جهانی ۲۰۲۳ صربستان  جایی که هنوز مشخص 
نیست آیا امکان حضور کشتی گیران روسیه در این 
میدان میسر خواهد بود یا همانند سال گذشته این 
تیم که مدعی همیشگی قهرمانی است جایی در 
میدان رقابت نخواهد داشت. این شرایط به مفهوم 
آن است که رقابت اصلی در آوردگاه جهانی  بین 
بود.  خواهد  آمریکا  و  ایران  آزاد  کشتی  های  تیم 
سال گذشته این رویارویی با برتری آمریکایی ها به 
پایان رسید و باید ببینیم نتیجه امسال چه خواهد 

آمریکایی  آنجایی که  از  اما  شد. در کشتی فرنگی 
ها حرف چندانی برای گفتن ندارند شانس قهرمانی 
ما بیش از همه است. با این وصف نمی توان از 
کنار تک ستاره های اروپایی، ترک ها، آذری ها و 
حتی فرنگی کاران آسیایی به راحتی عبور کرد. این 
وضعیت با شدت کمتر در بازی های آسیایی نیز 
با این تفاوت که سطح کشتی  جاری خواهد بود 
پایین و دستیابی قهرمانان  آسیا نسبت به جهان 
ما به مدال در آوردگاه چین راحت تر خواهد بود. 
این فرضیه ها در صورتی محقق می شود که تا آن 
زمان روس ها مجوز حضور در مسابقات را نگرفته 
باشند در غیر این صورت چه بسا معادلات دسخوش 

تغییرات اساسی شود.
به حساسیت  با توجه  اینکه  نهایی  بندی  جمع 
لزوم  و  المپیک  از  قبل  سال  جهانی  مسابقات 
کسب سهمیه المپیک سال ۲۰۲۴ از حالا نمی 
از  کرد.  ارائه  نتایج  از  دقیقی  بینی  پیش  توان 
همین  در  دبیر  علیرضا  عملکرد  کارنامه  سویی 
میدان  دو  در  و  کرد  مسابقات مشخص خواهد 
ادعاهای  با وجود  یاد شده روشن می شود که 
بسیار چه  دستاوردی نصیب تیم های ما می 
شود . دراین رابطه باز هم خواهیم نوشت و بطور 
مشروح اوضاع کشتی کشورمان و رقبا بیش از 

پیش زیر ذره بین قرار خواهد گرفت.

 کارنامه عملکرد »دبیر« در بازی های آسیایی و جهانی ۲۰۲۳ مشخص خواهد شد؛

مسیر دشوار کشتی در سال جدید

  »افشــین قطبی« -سرمربی اسبق تیم 
ملی- درخصوص انتخــاب امیرقلعه نویی 
به عنوان ســرمربی تیم ملی گفت: برخی 
مواقع انتقادات وجــود دارد اما اعتقاد دارم 
تیم ملی ایران بعد از مدت ها به یک مربی 
ایرانی سپرده شده و این اتفاق خوبی است. 
قلعه نویی انتخاب خوبی برای هدایت تیم 
ملی اســت و حالا باید از او حمایت شود 
کــه بتواند با تمام توان تیــم ملی را برای 
رقابت های جام ملتهای آســیا آماده کند. 
امیرقلعه نویی ســال ها است در لیگ برتر 
مربیگری می کند و همیشــه می گویم او 
ایران است. کارنامه اش  الکس فرگوسن 
هم مشخص اســت. سابقه مربیگری تیم 
ملی را هم دارد که می تواند به او کمک کند. 
اطمینان دارم ایران می تواند با مربیگری او 
امیدوار باشد که در رقابت های جام ملتها 
آســیا نتایج قابل قبولی را کسب کند. اگر 
شرایط مهیا باشد، اطمینان دارم تیم ملی 
ایران هم جزو مدعیان قهرمانی در رقابت 
های جام ملتهای آســیا خواهد بود. هیچ 
صحبتی درباره حضورم در تیم ملی با من 
انجام نشد و مشغول کار خودم هستم. برای 
تیم ملی آرزوی موفقیت می کنم و همیشه از 

تیم ملی حمایت کرده ام.

افشین قطبی: قلعه نویی 
»فرگوسن« ایران است

محمدرضا کاظمی

نیمه نهایی  مرحله  در  ایران  ساحلی  هندبال  ملی  تیم  گذشته  روز 
رقابت های قهرمانی آسیا به مصاف تیم عمان رفت و در پایان با شکست 
۲ بر صفر از رسیدن به فینال این مسابقات بازماند. در این شرایط تیم 
ملی ایران سهمیه جهانی ۲۰۲۴ را از دست داد. اکنون تیم ملی هندبال 
ساحلی ایران باید در آخرین دیدارش برای کسب مدال برنز به مصاف 
ویتنام برود.  دیدار فینال رقابت های قهرمانی آسیا نیز بین دو تیم 
قطر و عمان برگزار خواهد شد. این دو تیم سهمیه قهرمانی جهان را 
کسب کردند.  هندبالیست های ایران پیش از این با کسب سه برد مقابل 
تیم های ملی عربستان، کره جنوبی و فیلیپین و یک شکست مقابل قطر 
راهی مرحله نیمه نهایی مسابقات قهرمانی آسیا شده بودند. آراد حسینی، 
محمد مهدی حیدریان، حامد شمس، علی پیرزاده اهوازی، مصطفی 
انتشاری، علی سعیدی، علی حیدریان، حسین حیدریان، علیرضا علیپور 
و سروش قاسمی با هدایت مهدی قشقایی راد ترکیب تیم ملی هندبال 
ساحلی ایران را در رقابت های قهرمانی آسیا تشکیل می دهند. دیدارهای 
فینال و رده بندی مسابقات قهرمانی آسیا روز یکشنبه ۲۸ اسفندماه برگزار 
خواهد شد. تیم ملی هندبال ایران در دوره قبل این مسابقات که به 

میزبانی ایران برگزار شد قهرمان شدند و سهمیه جهانی گرفتند.

هشت تیم راه یافته به یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا حریفان خود 
را شناختند. روز گذشته قرعه کشی مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا برگزار شد و تیم های راه یافته به این مرحله از رقابت ها حریفان خود 
را شناختند. بر اساس قرعه کشی صورت گرفته این دیدارها در مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان برگزار خواهد شد. رئال مادرید-چلسی/ 
بنفیکا-اینتر/ میلان-ناپولی/ منچسترسیتی-بایرن مونیخ. دیدارهای دور 
رفت این مرحله از رقابت ها سه شنبه ۲۲ و چهارشنبه ۲۳ فروردین و 
دیدارهای برگشت نیز سه شنبه ۲۹ و چهارشنبه ۳۰ فروردین برگزار می شوند 
تا تیم های راه یافته به نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا مشخص شوند. 
دیدار نهایی این دوره از رقابت ها نیز قرار است در استانبول ترکیه برگزار 
شود. همچنین هشت تیم حاضر در دور یک چهارم نهایی لیگ اروپا نیز بر 
اساس قرعه کشی صورت گرفته این دیدارها به صورت زیر با یکدیگر روبه رو 
لیسبون/  یوونتوس-اس  پورتینگ/  منچستریونایتد-سویا/  شد:  خواهند 
بایرلورکوزن-سن ژیلوا/ فاینورد-رم. دیدارهای رفت این مرحله از رقابت ها 
پنجشنبه ۲۴ فروردین و دیدارهای برگشت نیز پنجشنبه ۳۱ فروردین برگزار 
خواهند شد. بر اساس قرعه کشی انجام شده فاینورد و لورکوزن در صورت 

شکست حریفان در نیمه نهایی با هم پیکار خواهند داشت.

رویداد سوژه

پپ دوباره به بایرن رســید؛ چلسی 
حریف رئال مادرید شد

هندبال ســاحلی ایران به فینال 
عمان! کابوس  نرسید؛  آسیا 
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رستوران علی دایی فک پلمپ شد
پیج اینستاگرامی رستوران علی دایی اعلام کرد که از ۲۳ اسفند آماده سرویس دهی به مشتریان خود بوده 
است. این موضوع نشان می دهد که رستوران دایی که پیش تر از طرف مسئولان قضایی پلمپ شده بود از 

پلمپ در آمده است و مشکلی برای ادامه کار ندارد.

رونالدو در یورو ۲۰۲۴ حضور 
خواهد داشت

  »روبرتــو مارتینــز« ســرمربی تیم ملی 
پرتغال فهرست ۲۶ نفره خود برای بازی های 
مقدماتی جام ملت های اروپای ۲۰۲۴ آلمان 
را اعلام کرد که در این فهرست نام کریستیانو 
رونالدو ستاره ۳۸ ساله تیم النصر عربستان 
نیــز دیده می شــود. یاران رونالــدو پس از 
حذف تلــخ از مرحله یک چهارم نهایی جام 
جهانی ۲۰۲۲ قطــر در دیدار مقابل مراکش 
شگفتی ساز، در مسیر رسیدن به بازی های 
یــورو ۲۰۲۴ روز ســوم فروردین به مصاف 
لیختن اشــتاین و روز ششــم فروردین به 

مصاف لوکزامبورگ می روند.

یونایتد آماده پیشنهاد ۱۲۰ 
میلیون یورویی برای موانی

  منچســتریونایتد در حال آماده ســازی 
پیشنهاد گزاف خود برای راندل کولو موانی 
است. منچســتریونایتد می خواهد راندل 
کولو موانــی را از آینتراخت فرانکفورت به 
خدمت بگیرد. بنابراین، اکنون شانس بایرن 
مونیــخ برای جذب هری کیــن از تاتنهام 
که فصل آینده وارد آخرین سال قراردادش 
با این باشــگاه خواهد شــد، افزایش پیدا 
می کند زیرا کاپیتان تیم ملی انگلیس دیگر 
مورد توجه شیاطین سرخ نیست. همچنین 
به نقل از اسکای آلمان، منچستریونایتد در 
حال کار روی ارســال پیشنهاد 1۲۰ میلیون 

یورویی برای راندل کولو موانی است.

ستاره بارسلونا باز هم 
الکلاسیکو را از دست داد

  پدری هنوز آمادگی لازم برای بازگشــت 
به میادین را ندارد. پدری در تمرینات امروز 
بارسلونا دچار مشکل شد و احساس خوبی 
نداشت. این بازیکن که مدتی نسبتاً طولانی 
از میادین دور بود، هنوز آمادگی کامل برای 
بازگشــت را ندارد و در نتیجــه، نمی تواند 
بارســلونا را در ال کلاسیکوی لالیگایی در 
نیوکمپ و در روز یکشــنبه همراهی کند. 
بارســلونا ترجیح مــی دهد در مــورد این 
بازیکن ریســک نکند تا پدری مجدداً دچار 
مصدومیتی جدید نشــود. حتی گفته می 
شــود احتمالًا پدری بازی هــای ملی ماه 

مارس را نیز از دست دهد.

شانس کم بایرن مونیخ برای 
جذب ویکتور اوسیمن

  این احتمال وجود دارد نمایندگان ویکتور 
اوسیمن و بایرن مونیخ با یکدیگر ملاقات کنند. 
مدیران بایرنی از نقاط قوت این ستاره نیجریه ای 
به خوبی آگاهند و اوسیمن حتی در پنجره نقل 
و انتقالات تابستانی پارسال نیز به بایرن مونیخ 
پیشنهاد شــد اما این موضوع هیچ گاه شکل 
جدی به خود نگرفت. برای تابستان پیش رو نیز 
به احتمال زیاد نباید موضوع انتقال این بازیکن 
به بایرن جدی شود زیرا از نظر باواریایی ها هزینه 
آن خیلی بالا اســت. قیمت اوسیمن ۲۴ ساله 
بیــش از 1۰۰ میلیون یورو خواهد بود که به آن 

باید حقوق بالایش را هم اضافه کرد. 

لئو مسی در پاریس هو 
خواهد شد!

  لیونل مســی از زمان پیوستن به پاری سن 
ژرمن نتوانسته انتظارات را از خود در این باشگاه 
برآورده کند اما حال پس از حذف زود هنگام شان 
از لیگ قهرمانان اروپا با ارائه یک نمایش ضعیف 
در مرحله یک هشتم نهایی مقابل بایرن مونیخ، 
بخشی از هواداران این تیم از مسی خشمگین 
شــده اند. این عده از هواداران پاری سن ژرمن، 
مســی را مقصر شکســت مقابل بایرن مونیخ 
می داننــد زیرا در هر دو بازی رفت و برگشــت، 
عملکرد خوبــی از خود ارائه نداد. بنابراین یکی 
از اعضای کلیدی اولتراهای پاری سن ژرمن به 
موندو دپورتیوو اطلاع داده که قصد دارند 

این ستاره آرژانتینی را هو کنند.

رئال مادرید و انتخاب بین 
گواردیول و بلینگام

   رئــال مادرید در بین دو راهی یوشــکو 
گواردیول و جود بلینگام قرار گرفته است. 
با عملکــرد عالی جود بلینگام و یوشــکو 
گواردیــول در دورتموند و لایپزیش، توجه 
بسیاری از باشــگاه های بزرگ اروپایی به 
آن ها جلب شــده و رئال مادرید نیز به هر 
دوی آن ها علاقه دارد. اما به نظر نمی رسد 
توانایی جذب جفت این بازیکن ها را داشته 
باشند. رئال مادرید هم به یوشکو گواردیول 
از لایپزیــش و هــم بــه جود بلینــگام از 
دورتموند علاقه مند است اما تنها می تواند 

یکی از بین آن ها را به خدمت بگیرد.

خرید خانه برای لیونل مسی 
در مادرید؟!

 رودریگو دی پل، هافبک اتلتیکو مادرید که با 
آرژانتین قهرمان جام جهانی ۲۰۲۲ قطر شــد، در 
مصاحبه با مانو کارنو در مورد مسائل مختلف از 
جمله لیونل مسی صحبت کرده است. رودریگو 
دی پل درباره بازی کنار لیونل مسی گفت: کاری 
که لئو مســی انجام می دهد جادو است. شما با 
تعجب کارهایی که او انجــام می دهد را زندگی 
می کنید و قادر به درک آن ها نیســتید. امیدوارم 
که مسی راهی اتلتیکومادرید شود، بگذارید مسی 
به اینجا بیاید. ما به آنجلیتو )کوره آ( می گوییم که 
شــماره 1۰ را به او بدهد. ما به دنبال آپارتمانی در 

مرکز مادرید برای او می گردیم.

پاتریک ویرا از هدایت 
کریستال پالاس برکنار شد

 کسب تنها یک پیروزی در سال ۲۰۲۳ باعث شد 
پاتریک ویرا شــغلش را در کریستال پالاس از دست 
دهد. به دنبال 11 مسابقه متوالی بدون برد در لیگ برتر 
انگلیس، کاسه صبر سران کریستال پالاس لبریز شد و 
آن ها تصمیم به اخراج پاتریک ویرا، سرمربی ۴7 ساله 
فرانسوی خود گرفتند. با تایید وب سایت کریستال 
پالاس، پاتریک ویرا و تمامی اعضای کادرفنی اش غیر 
از مربــی دروازه بان ها صبح روز گذشــته از کار برکنار 
شدند. نتایج ضعیف و طولانی مدت کریستال پالاس 
در سه ماه اخیر باعث شده این تیم که آن ها با وجود 
قرارگیری در رده دوازدهم، فاصله ای سه امتیازی با 

سقوط به چمپیونشیپ داشته باشند.
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زندگی برای ساپینتو در 
ایران راحت نیست!

 روزنامه ابولا در گزارشی به سختی های 
کار ســاپینتو در استقلال اشــاره کرد و 
نوشت: »علیرغم نتایج خوبی که این تیم 
کسب کرده، زندگی برای ریکاردو ساپینتو 
در اســتقلال ایران به دلایل غیرورزشــی 
آسان نیست. این تیم پنجشنبه تصمیم 
گرفت برای مدت نامشخصی در اعتراض 
به معوقات مالی و وعده های بی نتیجه 
تمرین نکنــد. طبق اعــلام مطبوعات 
محلی، باشگاه مشکلات مالی زیادی را 
پشت سر می گذارد.« روزنامه اوجوگو نیز 
با تیتر »تیم ســاپینتو از تمرین امتناع 
کرد« مشــکل باشــگاه اســتقلال را 

منعکس کرده است.

ادعای فرهاد مجیدی؛ الان 
باید چهارم جدول باشیم!

  اتحاد کلبا با هدایت فرهاد مجیدی در 
چارچوب هفته بیستم لیگ آدنوک امارات 
به مصاف تیم رده سومی الوصل می رود. 
مجیدی در نشســت خبری پیش از این 
بازی تاکید کــرد که تیمش در دیدارهای 
اخیــر خوش شــانس نبوده اســت و به 
ضعف گل خوردن در دقایق پایانی اعتراف 
کــرد و گفت: مقابل الوصل بازی خواهیم 
کرد، تیمی که قدرت هجومی بالایی دارد. 
ما در ســه دیدار اخیر خوب بازی کردیم، 
اما بدشــانس بودیم و شکست خوردیم. 
امیدواریم باخت های ما در دقایق پایانی و 
وقت های اضافه به پایان برسد. اگر این طور 
نبود الان تقریباً در رده چهارم جدول بودیم.

حل پرونده استراماچونی از 
پول اسپانسر فصل آینده

  قرار اســت که استقلال از طریق یکی 
از اسپانسرهای خود طلب استراماچونی 
را پرداخت کند. شــیوه کار به این صورت 
است که طلب استرا به یکی از حساب های 
بانکی او در کشــور قطر واریز می شــود. 
اپراتور همراه اول که از حمایت کننده های 
مالی آبی ها به شمار می رود، آماده است 
تا ۸۰ میلیــارد تومان از طلب ســرمربی 
ایتالیایی را به حساب قطری ها واریز کند 
و مابقی مبلغ مذکــور را نیز خود مدیران 
استقلال گردآوری کنند. نکته مهمی که در 
این میان وجود دارد آن است که این مبلغ 
از محل طلب اســتقلال بابت اسپانسری 

فصل بعد پرداخت می شود.

قرارداد  ساله  چهار  تمدید 
تراکتور با  خمس  پاکو 

   با اعلام رســانه رســمی باشگاه 
تراکتــور آذربایجــان؛ قــرارداد پاکو 
خمس، سرمربی اسپانیایی سرخ ها، 
با تیم تراکتور تا ســال 1۴۰۵ تمدید 
شد. پیرو کسب نتایج رضایت بخش 
پاکو خِمز، با تایید هیات مدیره باشگاه 
تراکتور و در راستای هدف گذاری بلند 
مــدت، پــس از مذاکرات فشــرده از 
سوی هوشنگ نصیرزاده، مدیرعامل 
این باشگاه، سرانجام قرارداد سرمربی 
موفق  و نامدار اسپانیایی تراکتور تا 
سال 1۴۰۵ تمدید شد. بر این اساس 
خمس برای ۴ ســال دیگــر بر روی 

نیمکت تراکتوری ها خواهد بود.

احتمال خداحافظی دو 
کاپیتان تیم ملی

 در پی شنیده ها حکایت از آن دارد 
که برخی بازیکنان پا به سن گذاشته 
باید بالاجبار از تیم ملی خداحافظی 
کنند. احســان حاج صفــی و کریم 
انصاری فرد کاپیتان های اول و دوم 
تیم ملی کشــورمان در جام جهانی 
۲۰۲۲ قطــر، پس از حــذف ایران از 
این رقابت ها واکنشــی در خصوص 
خداحافظی یا ادامــه حضور در تیم 
ایران نشان ندادند. شنیده ها حکایت 
از آن دارد که شــانس این دو بازیکن 
پا به سن گذاشته برای حضور در تیم 
ملی ایران کمرنگ شده و هر دو باید 

به فکر خداحافظی باشند.

پدیده لیگ برتر از لیست 
امیر قلعه نویی خط خورد؟

   لیســت جدید تیم ملی قرار اســت 
به زودی و پس از دیدار حذفی گل گهر 
سیرجان و فولاد خوزستان اعلام شود. 
شــنیده ها حکایت از آن داشت که دو 
مدافع جوان نیز در فهرست جدید امیر 
قلعه نویی قرار گرفته اند. محمد امین 
حزباوی و سامان فلاح مدافعان جوان 
تیم های فــولاد خوزســتان و پیکان 
به عنــوان امیدهای جدیــد خط دفاع 
تیم ملی قرار بود دعوت شــوند اما یک 
تصادف ناگهانی احتمالا سامان فلاح را 
از لیست امیر قلعه نویی خط خواهد زد. 
این دو جوان می توانند آینده خط دفاع 

تیم ملی را تأمین کنند.

ماجرای اختلاف استقلال و 
عارف غلامی

   اختــلاف مالی اســتقلال و غلامی اما 
مربوط به امروز و دیروز نیســت. حدود دو 
مــاه قبل که مدیریت اســتقلال با گرفتن 
ودیعه وام باشگاه از بانک موفق شد بخشی 
از مطالبات بازیکنان و کادرفنی را پرداخت 
کند، غلامی نسبت به عدم تحقق انتظارات 
مالی اش ناراحت شد و با باشگاه این مساله 
را در میان گذاشــت. این مدافع مبلغ قابل 
توجهی از فصل گذشــته طلبکار است که 
هنوز این پول را نگرفته است. از سوی دیگر 
مدیریت باشگاه استقلال با پرداخت بخشی 
از قرارداد امســال مدعی است که دریافتی 
غلامی را به حدود ۵۰ درصد رسانده اما این 

بازیکن چنین موضوعی را قبول ندارد.

عکس جنجالی مدافع 
پرسپولیس در قطر

 مرتضــی پورعلی گنجــی مدافع ملی 
پوش پرسپولیس در بازی مقابل سپاهان از 
ناحیه گردن دچار مصدمیت و با آمبولانس 
به بیمارستان منقل شد. او پس از مرخص 
شدن از بیمارستان به کمپ اسپایر به قطر 
رفت تا درمانش را در کلینیک های این کمپ 
ادامه دهد. حال تصویری از پورعلی گنجی 
در قطر منتشــر شد که حســابی هواداران 
پرسپولیس را نگران کرده است. باشگاه السد 
تصویری از پورعلی گنجی با لباس شماره ۸۸ 
این تیم منتشر کرده است اما واقعیت ماجرا 
این است که این باشگاه از مدافع سابق خود 
قدردانی کرده و لباس شــماره ۸۸ را به 

مدافع پرسپولیس اهدا کرده است.

کاپیتان سابق پرسپولیس 
مالک تیم اماراتی شد

  ســپهر حیــدری مدافــع و کاپیتان 
اسبق پرسپولیس که از چندی پیش کار 
مربیگری و همچنین فعالیت در رده پایه 
را دنبــال می کرد، این موضوع را در امارات 
نیز پیگیری کرده بود و دو سالی است که 
آکادمی خود را در دوبی نیز راه اندازی کرده 
اســت. اکنون اما جدیدترین خبر در این 
رابطه مربــوط به خریداری تیمی در لیگ 
دسته دوم توسط ســپهر حیدری است. 
مدافع اسبق پرسپولیس مراحل پایانی این 
انتقال را پشت سر می گذارد و در این راستا 
کادرفنی اش را نیز انتخاب کرده اســت تا 
شرایط حضوری موفق در لیگ دسته دوم 

امارات را پشت سر بگذارد.

صعود به جمع ۴ تیم؛ 
موفقیت امیر قلعه نویی

  »میرشاد ماجدی« -عضو هیات رئیسه 
فدراســیون فوتبال- درخصوص اینکه با 
چه نتیجــه ای می توانیم بگوییم در جام 
ملت ها با مربی ایرانی موفق بودیم، پاسخ 
داد: بایــد قهرمانی را هــدف بگیریم. اگر 
بگوییم قهرمان نمی شویم و می خواهیم 
به جمع ۴ تیم برویم، به جمع ۸ تیم هم 
نمی رویم. باید قهرمانی را هدف بگیریم و 
به جمع ۴ تیم بیاییم. باید دید تیم هایی 
کــه وارد نیمه نهایی می شــوند از لحاظ 
امکانات، بودجه، هزینه و... چه تیم هایی 
هستند؟ آیا با ما یکســان هستند؟ باید 
قهرمانی را هــدف بگیریم و هرچه به آن 

نزدیک شویم، موفق هستیم.


